
Kłobuck, dnia 11 sierpnia 2022 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Skarg Wniosków i Petycji

Protokół nr 9/2022
IX Posiedzenie w dniu 11 sierpnia 2022 
Obrady rozpoczęto 11 sierpnia 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:25 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Grzegorz Dobosz
2. Tadeusz Koch
3. Tomasz Parkitny
4. Iwona Płusa
5. Dominika Trzepizur-Pęcherz
6. Tomasz Wałęga
7. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 8/2022 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
odbytego w dniu 29.06.2022 r. /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 8/2022 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbytego w 
dniu 29.06.2022 r. /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Dobosz, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Koch, Dominika Trzepizur-Pęcherz

4. Rozpatrzenie skargi ozn. Nr OR.1510.008.2022.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz poinformował o rozmowie telefonicznej ze Skarżącym i 



Jego prośbie o przedłużenie rozpatrzenia skargi do końca września br. 

Głosowano w sprawie:
przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi - do końca września br. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Dobosz, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Koch, Dominika Trzepizur-Pęcherz

5. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości do 
rozpatrzenia petycji ozn. Nr OR.152.007.2022.

Przewodniczący komisji G. Dobosz poinformował, że właściwym organem do załatwienia 
sprawy w zakresie publicznego transportu zbiorowego jest Marszałek Województwa 
Śląskiego, a nie Rada Miejska w Kłobucku.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości do rozpatrzenia 
petycji ozn. Nr OR.152.007.2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Dobosz, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Koch, Dominika Trzepizur-Pęcherz

6. Rozpatrzenie skargi ozn. Nr OR.1510.007.2022.

Przewodniczący komisji G. Dobosz zapytał Burmistrza, kiedy zostały złożone pisma, o 
których pisze Skarżący?

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że jego zdaniem skarga jest bezzasadna z dwóch 
przyczyn tj. Skarżący przytacza rozmowę sprzed dwóch lat; w budżecie na 2021 r. były 
środki na projekt zagospodarowania parku, który obejmował swoim zakresem również jego 
oświetlenie. Oferty, które zostały złożone były kilkukrotnie wyższe niż środki zabezpieczone 
w budżecie. To spowodowało unieważnienie przetargu. Czynności były dokonywane, a 
obiektywne przesłanki spowodowały, że do inwestycji nie doszło. Nikt nie twierdził, że 
osobno będzie realizowane oświetlenie parku, ponieważ od początku były rozmowy o 
rewitalizacji całkowitej, a nie tylko elementu dotyczącego oświetlenia. Nadmienił, iż po 
otrzymaniu przedmiotowej skargi próbował skontaktować się ze Skarżącym telefonicznie 
jednak bezskutecznie. Poinformował, że w momencie składania pisma przez Skarżącego był 
ogłoszony przetarg na realizację dokumentacji projektowej, która w tej chwili jest w toku 
realizacji. W związku z powyższym niezrozumiałe jest złożenie przedmiotowego pisma. 



Przewodniczący komisji G. Dobosz postawił wniosek: skarga na bezczynność Burmistrza jest 
niezasadna.

Głosowano w sprawie:
skarga na bezczynność Burmistrza jest niezasadna. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Dobosz, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Koch, Dominika Trzepizur-Pęcherz

7. Rozpatrzenie wniosku ozn. Nr OR.1510.007.2022.

Przewodniczący komisji G. Dobosz nawiązał do opinii prawnej. Zaproponował uznanie 
wniosku jako zasadnego.

Głosowano w sprawie:
wniosek uznać za zasadny

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Dobosz, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Koch, Dominika Trzepizur-Pęcherz

8. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ozn. Nr 
OR.152.009.2022.

Przewodniczący komisji G. Dobosz poinformował, że zgodnie z art. 5b ustawy o samorządzie
gminnym rada gminy może wyrazić zgodę na utworzenie młodzieżowej rady wyłącznie na 
wniosek zainteresowanych środowisk z terenu gminy. W niniejszej sprawie mamy do 
czynienia z podmiotem, który nie jest podmiotem reprezentującym zainteresowane 
środowiska. W związku z powyższym zaproponował, aby nie uwzględnić przedmiotowej 
petycji.

Radny T. Wałęga zapytał, w jaki sposób jest potwierdzone, że nie ma takiego 
zainteresowania?

Przewodniczący komisji G. Dobosz nie wpłynął wniosek zainteresowanych środowisk z 
terenu gminy w tej sprawie. Idea powołania młodzieżowej rady jest warta rozpatrzenia, 
jednak stworzenie takiego podmiotu zasadne jest wyłącznie z inicjatywy młodzieży Gminy 
Kłobuck.



Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do procesu powołania młodzieżowej rady. Jego zdaniem 
powinny być to konkretne środowiska z terenu gminy, które wyłoniłyby członków rady. 
Nawiązał do realiów Gminy Kłobuck w tej kwestii. Ponadto działające na terenie gminy 
organizacje mogą liczyć na reprezentacje swoich oczekiwań i postulatów przez radnych czy 
sołtysów. 

Głosowano w sprawie:
petycja niezasługująca na uwzględnienie. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Dobosz, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Barbara Ziętal
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Koch, Dominika Trzepizur-Pęcherz

9. Sprawy różne.

Nie zgłoszono

10. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Grzegorz Dobosz

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


